



LILY BEACH RESORT & SPA at Huvahendhoo, Maldives

- 69 Beach Villas 68 qm
- Beach Suites with Pool 76 qm
- 6 Family Beach Villas 136 qm
- Beach Residence with pool 225 qm
- 16 Lagoon Villas 90 qm
- 36 Deluxe Water Villas 126 qm
- 4 Sunset Water Villas 182 qm



LILY BEACH RESORT & SPA at Huvahendhoo, Maldives

South Ari Atoll  
Republic of Maldives

Tel: (+960) 668 00 13

reservations@lilybeachmaldives.com

<https://www.lilybeachmaldives.com/>



Lily Beach Resort & Spa Luxury Maldives Villas Perfect for a restful holiday, romantic getaway or a fun family get-together, the various types of luxury villas let you choose your favourite perspective to wake up to. The villas combine all the right ingredients for you to have a once-in-a-lifetime holiday in the Maldives. Only the highest quality materials have been used in the villas, and they blend in creatively with the natural surroundings. Explore the luxurious, yet affordable comfort that the villas endow, and seize every moment of being treated like royalty at Lily Beach Resort.



Lily Beach Resort & Spa Luxusvillen auf den Malediven Perfekt für einen erholsamen Urlaub, einen romantischen Kurzurlaub oder ein lustiges Familientreffen, die verschiedenen Arten von Luxusvillen lassen Sie Ihre Lieblingsperspektive zum Aufwachen wählen. Die Villen vereinen die richtigen Zutaten für einen einmaligen Urlaub auf den Malediven. In den Villen wurden nur die hochwertigsten Materialien verwendet und sie fügen sich kreativ in die natürliche Umgebung ein. Entdecken Sie den luxuriösen und dennoch erschwinglichen Komfort, den die Villen bieten, und nutzen Sie jeden Moment, in dem Sie im Lily Beach Resort wie ein König behandelt werden.

